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Kredyty na studia medyczne – niezrozumienie i 
nieporozumienie 

Menedżer Zdrowia, Termedia: - Ministerialna propozycja, aby kredytować studia medyczne, to
niezrozumienie wysokich standardów nauki odpowiadających jakości opieki w systemie ochrony
zdrowia – to nieporozumienie. Wydaje się, że to działanie mające służyć zmaksymalizowaniu
przyjęć na kierunek lekarski, ale bez szerszego, strategicznego spojrzenia na kontinuum
kształcenia przed- i podyplomowego, którego ostatecznym celem ma być profesjonalny, dobrze
wyedukowany lekarz specjalista. W odniesieniu do innych pomysłów resortu zdrowia – takich jak
kształcenie studentów przez studentów, wola rezygnacji z obligatoryjnego stażu podyplomowego,
brak odpowiedniej liczby rezydentur i nieadekwatnej liczby miejsc szkoleniowych w dziedzinach, w
których widoczne są braki kadrowe – takie postępowanie sprawia wrażenie doraźnego,
maskującego faktyczne nieprawidłowości - członek Naczelnej Rady Lekarskiej i sekretarz 
Okręgowej Rady Lekarskiej w Łodzi Filip Pawliczak.
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